
Corona overleg FEZ 23/11

Aanwezig: 5.1.2e s12¢ 512 2e 5.1.2e 5.1.2e

Agenda:
- Opening/mededelingen
- Goedkeuring verslag
- LCH/MEDIQ
- ADR
- (Update) actiepunten
- Rondvraag

Opening/mededelingen

EEA: Eris 12,7 miljoen gegaan naar de uitbreiding van de teststraten. VNO gaat rapporteren
over hoe dit geld besteed is. Echter vraagt hij zich af hoe vaak deze rapportage nodig is en met

wat voor informatie. vertelt dat dit aan de opdracht ligt en dat er van te voren over dit soort

details duidelijke afspraken moeten zijn. Als in dit geval VNO voldoet aan de opdracht is het verder

aan VNO hoe zij dit invullen. In de opdrachtbrief moet afgesproken zijn hoe VWS het betaald en

hoe VNO de verantwoording doet. Voorwaarde is dat de opdracht wel te meten is.

BEA: Er is weer een nieuwe directie, Dienst Testen. Activiteiten vallen nu onder directie Covid 19

maar moeten apart. Aparte directie vanwege budget, maar kan ook apart budget voorgemaakt
worden. stuurt de wijziging door. Woensdag is overleg hierover, sluit aan. Zie bijlage
voor meer uitleg directie.

Goedkeuring verslag

LCH/MEDIQ
is op dit moment met EY en LCH in overleg over accountantsprotocol voor de controle. ADR

kijkt ook mee. Vandaag kwam concept opdracht van EY langs, zij willen graag kunnen beginnen.
Er zal een rapport gemaakt worden met bevindingen per 30-9 onder bewind) en een

rapportage per 31-12.

Weten we alle garanties die afgegeven zijn?
Hier zal wellicht nog een uitvraag over komen, vooral bij de kolom waarschijnlijk. In POB zal

ook een oproep gedaan moeten worden dat de directies moeten kijken of dat er binnen de directie

alle garanties gemeld zijn.

BEA: Voorschotten GMT zijn in beeld.

BE3: Er zijn ook discussies met accountants over waar en wie de voorraden moet verantwoorden.

MEDIQ zegt de juridische eigenaar te zijn maar niet economische, dat is VWS. VWS zou dit in het

jaarverslag moeten opnemen. Maar hier staat niks over in RBV. Dus ze zijn nog aan het kijken of

en hoe dit vermeld zou moeten worden. Verder zijn ze aan het nadenken over hoe de voorraden

afgebouwd zouden kunnen worden. Hoe hard dit gaat is een politieke keuze, maar het moet wel

voorgelegd worden. Dit punt is al ooit besproken met GMT, maar die denken nog niet aan afbouw.

Daarnaast is er een risico dat voorraden over de datum gaan. Het moet over hoger niveau

besproken worden, maar blijft nu hangen bij GMT. Wellicht kan dit bespreken bij kolom

BED. gaat FE mailen)
Het bewustzijn is er dat er afgebouwd moeten worden, maar de strategie mist nog. Een ijzeren
voorraad moet overblijven, hiervoor is al onderzoek gedaan door Accenture. Daarnaast wordt ook

gekeken of de kring vergroot kan worden voor uitleveren. Dit heeft MEDIQ aan belastingdienst

gevraagd. (politie, onderwijs, defensie). Belastingdienst wil meedenken.

BE3: wie vanuit FEZ hierbij betrokken? > en

Testmateriaal >

BR: Clubje met [IEEE denken ook na over verkopen buiten LCH en MEDIQ, maar als

VWS dit zou doen komt er ook veel bij kijken zoals btw en andere fiscale zaken.
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ADR

BE: ADR heeft het niet alleen maar over rechtmatigheid maar ook of we alles weten wat voor

afspraken er zijn gemaakt. Of we alle juiste gevolgen in de begroting hebben verwerkt.

ADR heeft vragen gesteld over LCH wie voorraden in ontvangst heeft genomen en of zij

verantwoordelijk hiervoor waren/dit mochten. zou hierover contact hebben verder.

Structuuraanpassingen ivi corona uitgaven

BR: We zijn bezig met 8080 omboeken maar dat loopt nog wat moeizaam, daarna kunnen we

verder met andere directies.

(Update) actiepunten

Rondvraag

buiten verzoek


